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En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999, de 13 de
diciembre, de Protección de Datos de Carácter Personal.

ACTA - COMISSIÓ DE GOVERN INTERIOR, ADMINISTRACIÓ ELECTRÒNICA,
PERSONAL I CONTROL ADMINISTRATIU

SESSIÓ ORDINÀRIA COMISSIÓ DE GOVERN INTERIOR, ADMINISTRACIÓ
ELECTRÒNICA, PERSONAL I CONTROL ADMINISTRATIU DEL DIA 20 DE
SETEMBRE DE 2018

En la casa consistorial de la ciutat de València, a les onze hores i trenta cinc minuts del dia
20 de setembre de 2018, amb la presidència del senyor Sergi Campillo Fernández, es va reunir en
sessió ordinària la Comissió Informativa de Govern Interior, Administració Electrònica, Personal
i Control Administratiu, a la qual assistixen els seus components: senyor Pere S. Fuset i Tortosa,
senyora Anaïs Menguzzato García, senyora María Oliver Sanz, senyora Beatriz Simón Castellets,
senyora Lourdes Bernal Sanchís, i senyor Manuel Camarasa Navalón; actua com a secretari, per
delegació del secretari general i del Ple, el senyor José Antonio Martínez Beltrán, vicesecretari
general.

Oberta la sessió per la presidència es va entrar en l’examen dels assumptes que figuren en
l’orde del dia, i es van adoptar els acords següents:
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SECRETARIA.-

1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació, si es el cas, del acta de la sessió de 19 de juliol de 2018.

Pregunta el president si algun membre de la Comissió ha de formular alguna observació a
l'acta de la sessió de 19 de juliol de 2018, prèviament distribuïda amb la convocatòria. No hi ha
cap observació i queda aprovada, d'acord amb allò que s'ha prescrit en l'art. 91 del ROF

SECRETARIA GENERAL I DEL PLÉ.-

2 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-00401-2018-000001-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa aprobar la Memória Municipal de Gestió de l´Ajuntament de València 2017

La Comissió, en sessió celebrada el dia 20 de setembre de 2018, acorda formular la
proposta que a continuació s'expressa, adoptada per uninimitat, i elevar-la al Ple de l'Ajuntament.

"Pels diferents Servicis, Organismes Autònoms, Empreses Municipals i Societats
Mercantils Municipals s'han remés a la Secretaria General i del Ple les respectives memòries
d'actuacions de l'any 2017, amb les que s'ha confeccionat la Memòria Anual de Gestió de
l'Ajuntament de València corresponent a l'exercici 2017.

La Memòria anual s’ha de elaborar d’acord amb les pautes establides per l’Excm.
Ajuntament Ple, en sessió de 14 de gener de 1988, que desenvolupava l'article 149 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (R.D. 2568/1986 de 28 de
novembre), que establia que tots els municipis de població superior a 8.000 habitants havien de
confeccionar i aprovar una memòria anual de la gestió corporativa i, posteriorment, remetre-la al
Ministeri de les Administracions Públiques. L'Administració de l'Estat va comunicar en 2012 que
no era necessària la remissió de la Memòria anual.

La confecció d’aquest document permet la consulta sistemàtica de les actuacions
realitzades pel Ajuntament durant l’any anterior; oferint informació de la gestió efectuada.

Esta memòria del exercici 2017 reflectix la modificació en la composició del Grup
Municipal València en Comú per la renuncia del regidor Jordi Peris Blanes i la presa de
possessió de la regidora Neus Fàbregas Santana, i com a conseqüència, la modificació per
Resolució número 184 de 26 de juliol de 2017, de l’estructura del Govern municipal en àrees i
delegacions (Circular 7/2017 de la Secretaria Municipal). En conseqüència, també incorpora les
modificacions produïdes en la composició del òrgans col·legiats municipals.

La memòria anual és dictaminada per la Comissió Informativa de Govern Interior,
Administració Electrònica, Personal i Control Administratiu i posteriorment s’eleva a la
aprovació del Ple. Una vegada aprovada, es publicada a la intranet municipal.
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De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

ÚNIC.- Aprovar la Memòria Anual de Gestió de l'Ajuntament de València, exercici 2017,
d'acord amb el que establix l'article 149 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim
Jurídic de les Entitats Locals, que està incorporada al expedient".

MOCIONS.-

3 RESULTAT: SOBRE LA MESA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000210-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Sr. Manuel Camarasa Navalón, del Grup Municipal Ciutadans, "sobre la
il·luminació a l'entorn del PAI del Grau i del circuit de la Fórmula-1".
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##ANEXO-1651665##

MOCION QUE PRESENTA EL CONCEJAL MANUEL CAMARASA NAVALON, EN SU PROPIO 

NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS, ANTE LA COMISION DE GOBIERNO 

INTERIOR 

El equipamiento de alumbrado en el entorno del PAI del Grao y del circuito de la Fórmula-1 ha 

sufrido una reducción drástica a casusa de los robos y el vandalismo. 

Los vecinos de la zona se encuentran con una iluminación nula que produce una sensación de 

inseguridad creciente, atendiendo no solo a ese factor, sino también por el descuidado 

aspecto que tiene toda la vía urbana.  

Como puede apreciarse en las fotos adjuntas a este escrito, el estado del equipamiento es 

lamentable, necesitando de una actuación urgente para que se restaure la adecuada 

iluminación. 
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La zona afectada en concreto es la señalada en el siguiente mapa. 

 

 

 

Por lo expuesto,  

El concejal que suscribe plantea las siguientes 

PROPUESTAS DE ACUERDO 
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1. Que se proceda, de forma urgente, a la reparación de las instalaciones de alumbrado que se 

han visto afectadas en el entorno del PAI del Grao y del circuito de la Fórmula-1, que figura en 

el mapa adjunto a esta moción, por el robo de cableado, dejando la zona con una pobre 

iluminación. 

2. Que se adopten medidas de seguridad oportunas para evitar que estos robos se den de 

manera masiva en esa zona, perjudicando la iluminación de forma grave y afectando a los 

vecinos. 
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DEBAT:

Se produjeron las siguientes intervenciones:

Del Sr. Camarasa que justifica el contenido de la moción detallando la situación.

Del Sr. Presidente que indica que el PAI del Grao es un tema complejo. Esa iluminación no
se instaló por el ayuntamiento ni está en las obligaciones de mantenimiento. Son obras en el
ámbito del circuito de fórmula uno. Solo se utilizaba cuando funcionaba el circuito cuando se
deja de realizar esa zona está cerrada que se abrió a petición vecinal y el uso es prácticamente
solo durante el día. Desde el Servicio se indica que hay una imposibilidad física de acceder a la
instalación, ha sido objeto de vandalismo y no hay cobre, el centro de transformación está vacío y
es candidata a robos si se pone en funcionamiento y se arregla. Necesita más tiempo para estudiar
una solución porque no es una cuestión sencilla que implica obras de envergadura en
coordinación con otras delegaciones. No quiere votar en contra porque debe solucionarse y
propone que se deje para la siguiente comisión.

Del Sr. Camarasa que no se opone a que se trate en la próxima comisión si bien quiere
dejar constancia de que, con independencia del origen del problema, es responsabilidad del
ayuntamiento, actuar o requerir a la Generalitat.

De la Sra. Simón que resalta que el suelo es municipal y hay una queja vecinal y cree que
debe atenderse y que en un tiempo razonable se busque una solución.

ACORD:

Se acuerda dejarla sobre la mesa para la siguiente comisión.

4 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000072-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Moció que presenta la Sra. Beatriz Simón Castellets, del Grup Municipal Popular, sobre
"execució del compromís adquirit amb el DEFENSOR DEL POBLE en referència a la
recomanació acceptada per a la publicació bilingüe de les actes de l'Ajuntament de València".

El secretari dóna compte de la moció, que es transcriu a continuació, presentada per la Sr.
Beatriz Simón Castellets, del Grup Municipal Popular sobre "ejecución del compromiso
adquirido con el DEFENSOR DEL PUEBLO en referencia a la recomendación aceptada para la
publicación bilingüe de las actas del Ayuntamiento de Valencia":

El DEFENSOR DEL PUEBLO remitió una recomendación el pasado 9 de febrero al Ayuntamiento de Valencia

con el siguiente tenor literal:

“Adoptar las medidas necesarias para que se garantice el respeto de los derecho lingüísticos de todos los

ciudadanos, de conformidad con la cooficialidad lingüística existente en esa Comunidad Autónoma, de manera que

nadie pueda ser discriminado por esta causa, y en virtud de ello proceder a la publicación en versión bilingüe de las
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1.  

actas de las sesiones del Pleno y de la Junta de Gobierno Local, tanto en el web municipal como en el Tablón de

".Edictos y otros medios de divulgación exigidos por la Ley

El Servicio de Servicios Generales, adscrito al Área de Alcaldía emitió un informe el 8 de marzo aceptando

dicha recomendación:

“Tras la lectura de las consideraciones y de la recomendación enviada por el Defensor del Pueblo en relación

a su expediente 17022708, se comunica que, como no podía ser de otra manera, este Ayuntamiento acepta su

”.recomendación

Seis meses después, dicha recomendación aceptada no se ha llevado a la práctica y las actas de las sesiones del

Pleno, de la Junta de Gobierno Local y las Comisiones Informativas siguen siendo monolingües en valenciano.

Por todo ello, la Concejal que suscribe, en su nombre y en el del Grupo Municipal Popular,
formula la siguiente  :PROPUESTA DE ACUERDO

Instar al Servicio de Servicios Generales adscrito al Área de Alcaldía, a poner en marcha
las medidas oportunas para ejecutar la recomendación del DEFENSOR DEL PUEBLO.

Beatriz Simón Castellets

DEBAT:

“Del Sr. Presidente que presenta una moción alternativa, cuyo tenor literal es el siguiente:

"Que el Ayuntamiento de València, bajo la supervisión de la Secretaría, continúe
desarrollando los trabajos que viene realizando para mejorar la información al ciudadano que
de los Plenos se ofrece a través de la web corporativa".

De la Sra. Simón que indica que no es una verdadera alternativa ya que la redacción no
aporta nada, incluso se podría añadir a su moción. Insiste en la conveniencia de aprobarla
reiterando que se trata de dar cumplimiento a lo indicado por el Defensor del Pueblo.

Del Sr. Camarasa que está a favor de la moción.

Del Sr. Presidente que explica y justifica el contenido de la alternativa. Recuerda que la
mayor parte del acta y de sus acuerdos están en castellano. El equipo de gobierno entiende que,
pese al predominio lingüístico valenciano, no se puede hacer todo en valenciano o en bilingüe
por ello no es posible acceder a la moción, en los términos planteados, además de que no resulta
cierta la afirmación sobre el uso mayoritario del valenciano.

De la Sra. Simón que cree que le indican cosas que no son ciertas. Su grupo impulsó el uso
y el reglamento de uso del valenciano e insiste en que el art. 5 del reglamento indica la necesidad
de traducción cuando alguien lo solicite, y ellos y el Defensor del Pueblo lo han pedido. Por ello
insiste en la aprobación de la moción.
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Del Sr. Camarasa que cree que debería buscarse un punto de encuentro, al final es un
servicio a la ciudadanía.

Del Sr. Presidente que indica que lo sonrojante es lo que se hacía anteriormente con la
indicación en las intervenciones sobre la lengua en las que se producía, porque se traducían al
castellano todas las intervenciones en valenciano. Con este equipo de gobierno se respeta en el
acta la lengua del interviniente. Reitera que las actas están mayoritariamente en castellano.

VOTACIÓ:

Conclòses les intervencions, la moció es sotmesa a votació i decau al aprovar-se   la
proposta alternativa presentada   per el Presdient amb els vots a favor del Sr. Sergi Campillo
Fernández i del Sr. Pere S. Fuset i Tortosa (del Grup Mpal. Compromís), la Sra. Anaïs
Menguzzato García (del Grup Mpal. Socialista) i la Sra. María Oliver Sanz (del Grup Mpa.
València en Comú); els vots en contra de la Sra. Beatriz Simón Castellets i de la Sra. Lourdes
Bernal Sanchís (del Grup Mpal. Popular); i l´abstenció del Sr. Manuel Camarasa Navalón (Grup
Mpal. Ciutadans), proposta alternatriva amb el següent tenor literal: 

"Que el Ayuntamiento  de València, bajo la supervisión de la Secretaría, continúe
desarrollando los trabajos que viene realizando para mejorar la información al ciudadano que de
los Plenos se ofrece a través de la web corporativa".

SEGUIMENT DE LA GESTIÓ D´ALTRES ÒRGANS.-

5 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000208-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita pel Sr. Manuel Camarasa Navalón, del Grup Municipal Ciutadans, sobre
"l'Informe Jurídic de la Comissió de Govern Interior de juny de l'any 2016".

PREGUNTA QUE PLANTEA EL CONCEJAL MANUEL CAMARASA NAVALON,
EN SU PROPIO NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS, ANTE LA
COMISION DE GOBIERNO INTERIOR DEL AYUNTAMIENTO DE VALENCIA

 

El concejal que suscribe plantea las siguientes

 

PREGUNTAS

 

1.- En sesión ordinaria de esta comisión celebrada en junio del año 2016, el presidente
anunció la solicitud de un informe jurídico referente al uso de las dos lenguas oficiales en la
cartelería y rotulación del ayuntamiento, sin que hasta la fecha se nos haya facilitado dato alguno.
Solicitamos copia del mismo.
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RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE GOVERN INTERIOR

 

Este informe ens el van sol·licitar vostès a través d'una NIE signada pel regidor Manuel
Camarasa, donant-los deguda resposta, malgrat no ser les notes interiors el canal adequat per a
este tipus de consultes, el dia 23 d'agost, adjuntant l'informe sol·licitat.

6 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000208-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita pel Sr. Manuel Camarasa Navalón, del Grup Municipal Ciutadans, sobre
"sobre el consum d'enllumenat públic".

PREGUNTA QUE PLANTEA EL CONCEJAL MANUEL CAMARASA NAVALON,
EN SU PROPIO NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS, ANTE LA
COMISION DE GOBIERNO INTERIOR DEL AYUNTAMIENTO DE VALENCIA

 

El concejal que suscribe plantea las siguientes

 

PREGUNTAS

 

1.- Solicitamos horarios de los años 2015, 2016 y 2017 del encendido del alumbrado
público a lo largo del presente año, tanto en el horario de invierno como el de verano, y teniendo
en cuenta los cambios de horarios, así como las distintas épocas o zonas en su caso. Solicitamos
esos mismos datos del año 2018.

 

2.- Copia del informe técnico que fundamenta la conveniencia de dichos horarios.

 

3.- Copia del informe técnico que fundamenta el apagado del 50% de los puntos de luz de
las plazas, calles, avenidas, etc. de éste término municipal en determinados momentos.
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4.- Copia del informe técnico que cuantifique cuál es el ahorro económico que supone a las
arcas municipales el cambio de bombillas al sistema de LED.

 

5.- Copia del informe técnico que cuantifique el ahorro que supone el modelo actual de
encender alternativamente (uno sí y uno no) los puntos del alumbrado público.

 

6.- ¿Cuáles han sido los criterios técnicos o políticos que han guiado al equipo de gobierno
a la aplicación del encendido alternativo de los puntos del alumbrado público, distintos en cada
zona de la ciudad?

 

7.- ¿Cuántos puntos de luz en el alumbrado público había en la ciudad en mayo de 2015?
¿Cuántos hay actualmente?

 

8.- Asimismo solicitamos copia de los informes efectuados sobre los siguientes extremos,
tanto de toda la ciudad como de zonas concretas de ella:

 

Luminancia media.
Uniformidad de luminancia.
Deslumbramiento.
Factor de borde y orientación visual.
Nivel de medición de lúmenes en el suelo.

 

Todo ello con datos comparativos de los años 2015 hasta la actualidad.

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE GOVERN INTERIOR

 

En primer lloc cal aclarir que el sistema d'enllumenat de la Ciutat de València està
supervisat i gestionat per la secció d'enllumenat i eficiència energètica del Servici d'Arquitectura
i Servicis Centrals Tècnics de l'Ajuntament. Com sempre, les prioritats polítiques es marquen des
de la Delegació, com no pot ser d'una altra manera. Estes directrius, des del començament del
mandat actual, van ser clares: hem de reduir la contaminació lumínica i l'enorme consum
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energètic de l'enllumenat municipal, ja que València ha estat considerada la capital europea de la
contaminació lumínica, com es pot comprovar fàcilment en les recerques d'informació al respecte
per Internet, de moltes diverses fonts i estudis. A més a més, una altra premissa va ser intervindre
en aquells barris i districtes on feia molts anys que no s'actuava en matèria d'enllumenat. Amb
això, des de la secció d'enllumenat es preparà tota una sèrie de projectes, amb les peticions que es
van fent de manera periòdica per part del veïnat d'alguns barris de la nostra Ciutat. A més a més,
s'han sol·licitat i concedit dos crèdits a interès 0 de l'Institut per a la Diversificació i Estalvi de
l'Energia per canviar a LED moltes lluminàries altament consumidores i contaminants, com són
les de tipus bola, que en acabar este mandat hauran sigut totalment substituïdes per models molt
més eficients. Tots els projectes de canvi d'enllumenat compten amb els informes tècnics
favorables, com no pot ser d'una altra manera, informes que consten en els diversos projectes
d'enllumenat que s'han licitat i que estan disponibles en el perfil del contractant.

 

Cada projecte de canvi d'enllumenat és independent, amb unes mesures d'estalvi energètic
pròpies. Per tant, no es pot donar una resposta genèrica en global de l'estalvi de canviar a LED.
Per això, caldrà formular la pregunta respecte al projecte desitjat de canvi. En tot cas, en tots els
projectes que s'han abordat per part d'esta Delegació i que han eixit a licitació, tota la informació
del projecte tècnic està al perfil del contractant. Per una altra banda, esta Delegació ha fet
comunicacions públiques sobre els estalvis previstos en cada projecte. Per tant, només cal anar a
eixes informacions publicades per saber l'estalvi previst en cada un dels projectes.

 

Respecte al nombre de punts de llum de la Ciutat, esta informació està disponible a
l'Anuari Estadístic de l'Ajuntament, que està disponible a la web municipal.

 

Així mateix, la darrera pregunta és excessivament genèrica i indeterminada i no es pot
respondre en els termes plantejats.

 

Adjuntem un informe tècnic respecte a la resta de preguntes formulades.
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##ANEXO-1652220##
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� � �

�

� � �ÀREA DE GOVERN INTERIOR 
SERVICI D’ARQUITECTURA I DE SERVICIS CENTRALS TÈCNICS 

SECCIÓ D’ENLLUMENAT I EFICIÈNCIA ENERGÈTICA 

INFORME  D´ENLLUMENAT 

El objeto de este informe es concretar la viabilidad de apagar algunos elementos de la 

instalación de Alumbrado Público de la ciudad de Valencia, manteniendo los niveles de 

seguridad vial y funcional.  

MARCO NORMATIVO 

Desde el año 2008 está en vigor el RD 1890/2008 por el que se aprueba el 

Reglamento de Eficiencia Energética en instalaciones de Alumbrado exterior, en el que se 

indica que según la calificación de las vías, los niveles de luminancia o iluminancia tienen que 

restringirse a unos valores que como máximo son de 20 lux para una calificación CE2, o bien 

1.5  Cd/m2 para una ME2, dando un margen de un 20%, que permite realizar instalaciones 

en el rango de 20 a 24 lux como máximo, o bien 1.5 – 1.8 Cd/m2 (calificación CE2 o ME2 

respectivamente).   

Respecto a las uniformidades, el Reglamento exige que las uniformidades en calzada 

superen el valor del 40% en todos los casos, tanto para luminancia como para iluminancia. 

Este Reglamento prescribe de forma obligatoria la utilización de sistemas de reducción 

de flujo para ajustar los niveles luminosos y ahorrar energía durante las horas nocturnas en 

las que no se requieren niveles de iluminación tan altos y son admisibles niveles menores.  

LOS PROYECTOS DEL AYUNTAMIENTO DE VALENCIA 

Todos los proyectos que se han realizado desde la entrada en vigor de ese 

Reglamento se han realizado con la calificación CE2 o ME2, que como se ha indicado es la 

máxima, dando a las calzadas la máxima iluminancia posible, entre 20 y 24 lux, o bien 1.5 – 

1.8 Cd/m2 para ME2. 

También se ha prestado especial atención a los niveles luminosos en las aceras, 

diseñadas con la calificación S1 (15-18 lux de iluminancia media, con un mínimo de 5 lux).  

Respecto a las uniformidades, con el actual estado tecnológico de Leds, los valores 

del 40% son ampliamente superados, llegando a valores de 80 y 90% de uniformidad.  
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Todos los dispositivos que se adquieren incorporan un sistema autónomo de 

reducción de flujo, programado con una curva de reducción que es: desde el encendido hasta 

las 22:00 el 100% de la potencia; desde las 22:00 hasta las 00:00 el 80 % de la potencia y a 

partir de las 00:00 el 50% de la potencia.  

PLAN DE APAGADOS 

Disponemos de las mediciones de todas las calles de la ciudad, realizadas con un 

luxómetro móvil con un posicionador GPS, con lo que se dispone del valor de iluminancia de 

toda la ciudad cada 4 – 5 metros de calle (ficheros denominados  *.kmz).  

En algunas calles y avenidas de la ciudad se observan valores que incluso estando 

con los reductores de flujo activados desde el encendido de la instalación, se superan con 

creces el doble y el triple los valores máximos establecidos en el reglamento.  

En las calles con una elevada iluminancia, en las que en muchos casos se supera el 

doble de los valores máximos permitidos por el reglamento, es viable apagar el 50% de las 

lámparas, lo que redunda directamente en reducir los niveles luminosos al 50%, quedando en 

los valores máximos admitidos por el Reglamento, incluso por encima de estos, siendo 

esencial mantener los niveles de uniformidad, que es el ratio entre la iluminancia mínima y la 

media.  

Si se tiene la precaución de apagar solo aquellas lámparas instaladas en farolas con 

dos lámparas por farola, la uniformidad prácticamente no varía, ya que en cada punto de la 

calzada o de la acera, la cantidad de luz es proporcional al cuadrado de la distancia a las 

lámparas, de forma que si se apaga una de cada dos que están a la misma distancia, ambos 

valores se dividen por dos, y su cociente no varía, MANTENIENDO LA UNIFORMIDAD. 

Por ello, con la finalidad de reducir el consumo de energía, y de aproximar los niveles 

luminosos a los valores máximos reglamentarios, aun superándose en algunos casos, es 

viable apagar una de las lámparas existentes en columnas con dos faroles o con dos 

luminarias. 
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EJEMPLO TIPO SECCIÓN PÉREZ GALDÓS:  

Sirva como ejemplo explicativo la Avenida Pérez Galdós, que está iluminada con 

columnas de 6m de altura, separadas 21 metros, con dos luminarias cada columna, con 

lámpara VSAP de 250 W y reducción de flujo del 30%. El fichero kmz es el siguiente, donde 

se pueden comprobar valores de punta de 162 lux, y un valor medio de 90 lux, medido en un 

carril de la avenida. Si se apaga una de las lámparas de cada farola de la avenida, su 

iluminancia baja a la mitad directamente (45 lux), el gasto de energía se reduce en un 50%  y 

la uniformidad se mantiene.  

Cuando se llevaron a cabo a modo de prueba los primeros apagados de algunas de 

las avenidas, se apagó el 50% de Gaspar Aguilar y en la Avenida Ecuador de Benicalap, no 

recibiéndose ninguna queja ni reclamación al respecto. Esta sección tipo se repite en el tercer 

cinturón, Avenida de Aragón y en otras muchas avenidas de la ciudad. Ejemplo Carrera 

Malilla.  
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En el Plan de apagados se procedió en casi todas ellas. Cuando se llevó a cabo este 

Plan no hubieron quejas ni reclamaciones por bajos niveles luminosos, ni de ningún otro tipo. 

En algunas avenidas como la Avenida del Puerto o Peris y Valero, en las que las 

farolas tienen tres luminarias, se procedió a apagar una de las dos que daban a calzada y 

adicionalmente se apagaron las luminarias traseras que daban a la acera, ya que los conos 

de luz de las tres luminarias se superponen.  Tampoco hubieron quejas ni reclamaciones en 

esta tipología.  

EJEMPLO TIPO ANTIGUO REINO - MARQUES DEL TURIA:  

Análogamente al caso anterior, es viable apagar una de las lámparas en aquellas 

columnas que tienen dos bolas, como las existentes en la Avenida Antiguo Reino o Gran Vía 

Marqués del Turia, donde las  farolas son más bajas (a 5m), están más juntas (cada 15m),  

con dos  faroles modelo Valencia (forma de bola) con dos lámparas VSAP de 400 W y un 

nivel de reducción del 30%. Estos faroles tienen la particularidad de tener muy mal 

rendimiento, consumir mucha energía, y distribuir mal la luz, por lo que tienen mucha 

potencia.  (Ejemplo Antiguo Reino).  
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En el fichero kmz se observa que las mediciones de iluminancia, incluso estando en  

nivel reducido, superan con creces los niveles máximos reglamentarios, llegando incluso a 

duplicarlos, por lo que es viable apagar una de las dos bolas, manteniendo la uniformidad y 

reduciendo la iluminancia  a la mitad, con el consiguiente ahorro en consumo y costes de 

energía del 50%, directamente proporcional a la potencia de las lámparas apagadas.  

Como experiencia piloto, se procedió al apagado del 50% de las lámparas de farol 

Valencia de la calle Jesús, instaladas en columnas que tenían dos faroles. No hubieron 

reclamaciones ni quejas por falta de niveles luminosos. Se procedió a apagar el 50% de 

todas las avenidas del primer y segundo cinturón, Antiguo Reino y todas las calles que tenían 

este tipo de farolas. No han habido reclamaciones relevantes en este sentido.  

EJEMPLO TIPO RAMÓN GORDILLO - DOCTOR FERRAN:  

Por último se ha procedido a apagar el 50% de las lámparas en unas pocas calles 

donde las  farolas son aún más bajas (de 4m), están más juntas (cada 14m),  con faroles 

modelo FERNANDO VII con lámpara VSAP de 250 W,  un nivel de reducción del 30% y 

pareadas. Estos faroles también tienen la particularidad de tener muy mal rendimiento y 

consumir mucha energía, por lo que también están sobrecargados de potencia.  
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En los ficheros kmz se observa que las mediciones de iluminancia, incluso estando en  

nivel reducido, los valores de iluminancia superan con creces los niveles máximos 

reglamentarios, por lo que es viable apagar el 50% de los faroles, si se tiene la precaución de 

que queden encendidos al tresbolillo, de forma que la iluminación de la lámpara que se apaga 

queda sustituída por las tres lámparas de las tres farolas que tiene alrededor y que 

permanecen encendidas (la anterior, la posterior y la de enfrente).  

Se procedió a apagar algunas calles con exceso de iluminancia como Ramón Gordillo, 

Antonio Suárez, Doctor Ferrán, Jaime Roig, y algunas otras. No se actuó sobre el total de 

lámparas porque se dejaron para una siguiente fase si se requería incrementar el nivel de 

ahorro, que gracias a las diferentes acciones de gran alcance se pudo conseguir sin apagar 

más farolas.   

También se ha procedido a apagar algunas calles que estaban sobreiluminadas, con 

valores medios de iluminancia superiores a 97,7 lux, casi quintuplicando los valores 

reglamentarios. (Ejemplo Berni y Catalá).  

CONCLUSIÓN 

 El apagado del 50% de las lámparas es viable si se hace en vías que están 

sobreiluminadas, manteniendo la uniformidad de la instalación. Si los niveles resultantes son 
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adecuados, y se mantienen las uniformidades, se  rebajan los niveles de iluminación y se 

consigue un ahorro de energía directamente proporcional a la potencia que se desconecta, 

tanto en el término de potencia, que queda directamente reducido, como en el término de 

energía, entendiendo que es una situación provisional, que se irá corrigiendo a medida que 

entran en servicio las medidas de mejora de le eficiencia energética de la instalación, que 

requiere de grandes inversiones, y que se están desarrollando. 

HORARIOS DE LA INSTALACIÓN DE ALUMBRADO  

La hora en que se enciende y se apaga  la instalación varía cada día, evolucionando a 

lo largo de todo el año, de acuerdo con las curvas de orto y acaso, en función de la latitud de 

cada ciudad. A su vez, cada fabricante de relojes implementa en sus relojes una 

aproximación a estas curvas de orto y ocaso, que se reajustan en función de la ciudad en la 

que se instalen, de forma que  unos relojes encienden y apagan un poco antes, siguiendo su 

curva, y otros un poco después, con otra curva.  

En la instalación de Alumbrado del Ayuntamiento de Valencia se han ajustado las 

curvas a la situación de Valencia, garantizando que a lo largo de todos los días del año, la 

visibilidad quede asegurada, ajustando las horas de funcionamiento a las horas sin luz solar, 

asegurando que las calles en ningún caso queden a oscuras, garantizando la visibilidad en 

todo caso, y optimizando el consumo de energía, ajustándolo a las horas estrictamente 

necesarias para cumplir la función del alumbrado.  



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 2

Z
yt

 U
+

h
9
 V

S
sj

 Q
sQ

g
 u

Fl
+

 X
Y
Y
8
 y

tU
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI  - VICESECRETARIA GENERAL JOSE ANTONIO MARTINEZ BELTRAN 22/10/2018 ACCVCA-120 501844175354834702

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE SETEMBRE DE 2018 21

1.  

2.  

3.  

4.  

5.  

7 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000072-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita pel Sr. Vicente Igual Alandete, del Grup Municipal Popular, sobre "plantilla
ocupada referenciada en la RPT a 15 Setembre de 2018".

VICENTE IGUAL ALANDETE - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

En base al asunto, se cursa las siguientes preguntas:

¿Qué plantilla ocupada referenciada en la RPT tiene a fecha 15 de Septiembre de 2018 el
Ayuntamiento de Valencia?
De dicha plantilla, ¿Qué número de personal funcionario interino, mejorado de empleo y
laboral indefinido no fijo a fecha 15 de Septiembre de 2018?
De la plantilla ocupada a 15 de Septiembre ¿Qué número de funcionarios están en
comisión de servicio?
De dicha plantilla, ¿qué número de agentes, oficiales, inspectores, intendentes, intendentes
principales e intendentes generales de la Policía Local? (Se ruega se detalle el número de
cada categoría).
¿Y qué número de bomberos, cabos, sargentos, suboficiales, oficiales e inspectores de
Bomberos? (Se ruega se detalle el número de cada categoría)

 

Fdo. Vicente Igual Alandete

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE GOVERN INTERIOR

 

1. Plantilla ocupada a 15 de setembre de 2018: 4.982

 

2. - Nº personal funcionari interí: 1.136

- Nº personal millorat d'ocupació: 274

- Nº personal laboral indefinit no fix: 36 

 

3. Nº funcionaris en comissió de serveis: 268 
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4. - Nº agents ocupats: 1.309

- Nº oficials ocupats: 151

- Nº inspectors ocupats: 57

- Nº intendents ocupats: 16

- Nº intendents principals ocupats: 13

- Nº intendents generals ocupats:7 

 

5. - Nº bombers ocupats: 262

- Nº caporals ocupats: 56

- Nº sergents ocupats: 21

- Nº suboficials ocupats: 7

- Nº oficials ocupats: 5

- Nº inspectors ocupats: 7 

A més en el marc dels diferents programes d'ocupació, s'han contractat 580 treballadors de
diverses categories.

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000072-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita pel Sr. Vicente Igual Alandete, del Grup Municipal Popular, sobre
"jubilacions i previsió de futures jubilacions del personal al servici de l'ajuntament en el 2018".

VICENTE IGUAL ALANDETE - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

En relación al asunto referenciado, se cursan las siguientes preguntas:

1. ¿Cuántos funcionarios y laborales han causado baja definitiva de la plantilla municipal
por jubilación, jubilación anticipada, incapacidad, fallecimiento u otros motivos desde el 1 de
enero y hasta el 15 de septiembre de 2018?
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2. ¿Qué relación nominal de puestos, con qué categoría y desde qué día está prevista su
jubilación hasta el 31 de Diciembre del 2018? (Se ruega se incluyan las jubilaciones forzosas y el
personal funcionario y laboral que cumple la edad, más allá de la posibilidad de prórroga en la
prestación del servicio).

 

Fdo: Vicente Igual Alandete

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE GOVERN INTERIOR

 

1. - Jubilació Forçosa: 35 persones.

- Jubilació Anticipada: 41 persones

- Jubilació per Incapacitat Permanent: 8 persones

- Defunció: 10 persones.

2.

PUESTO CATEGORÍA FECHA JUB. TIPO

Jefe Sección Media (TD) Tco. Medio Trabajo Social 23/09/2018 Forz.

Agente Pol. Local (MD-PH-N-F) Agente Policía Local 20/09/2018 Antic.

Auxiliar Administrativo Auxiliar Administrativo 16/09/2018 Antic.

Jefe Sección (TD) T.A.G. 24/10/2018 Forz.

Cuerpo Oficial Servicios Genéricos Oficial de Servicios 31/10/2018 Forz.

Jefe Oficina Sistemas (TD) Tco. Sup. Informática 24/10/2018 Forz.

Intendente Ppal P.L. (DE1-PH-N-F) Intendente Ppal. Pol. Local 31/10/2018 Forz.

Personal Subalterno Montador (DE) Ordenanza 23/10/2018 Antic

Profesor Conservatorio Guitarra Profesor Música 07/10/2018 Antic

Agente Pol. Local (MD-PH-N-F) Agente Policía Local 14/10/2018 Antic

Agente Pol. Local (MD-PH-N-F) Agente Policía Local 05/11/2018 Forz.

Jefe Sección (TD) Médico 13/11/2018 Forz.
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1.  

2.  

Tco.Med ATS Bomb. (DEB-PH-N1-F1) A.T.S. 24/11/2018 Antic.

Auxiliar Administrativo Auxiliar Administrativo 01/11/2018 Antic.

Oficial Pol. Local (DE1-PH-N-F) Oficial Policía Local 28/11/2018 Antic.

Jefe Sección (TD) Microbiólogo 25/11/2018 Forz.

Pers. Admvo. Atención al Público Auxiliar Administrativo 03/11/2018 Antic.

Tco. Aux. Informática (MD-PH-N1-F2) Tco. Auxiliar Informática 03/11/2018 Antic.

Bombero (DEB-PH-NFB) Bombero 07/11/2018 Forz.

Administrativo Mejorado Auxiliar Administrativo 21/11/2018 Antic.

Agente Pol.Local (MD-PH-N-F) Agente Policía Local 20/11/2018 Antic.

Inspector Pol.Local (DE1-PH-N-F) Inspector Policía Local 08/12/2018 Forz.

Agente Pol. Local (DE1-PH-N-F) Agente Policía Local 17/12/2018 Forz.

Cuerp.Oficial Serv. Genéricos (PH-F1) Oficial de Servicios 24/12/2018 Forz.

Jefe Sección Media (TD) Documentalista 02/12/2018 Antic.

Inspector Obras y Servicios Inspector Obras y Servicios 02/12/2018 Antic.

Agente Pol. Local (MD-PH-N-F) Agente Policía Local 03/12/2018 Antic.

Agente Pol. Local (DE1-PH-N-F) Agente Policía Local 27/12/2018 Antic.

Auxiliar Administrativo Auxiliar Administrativo 30/12/2018 Antic.

Jefe Negociado Administrativo (DE) Administrativo 11/12/2018 Antic.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000072-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita pel Sr. Vicente Igual Alandete, del Grup Municipal Popular, sobre
"Plantilles ocupades referenciades en la RPT anual i costos nòmines mesos d'Agost".

VICENTE IGUAL ALANDETE - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

En base al asunto referenciado, se cursan las siguientes preguntas:

¿Cuál es la plantilla ocupada referenciada en la relación de puestos de trabajo con cargo a
la nómina municipal del mes de Agosto del 2018?
¿A cuánto asciende el gasto total de la nómina de Agosto del 2018 por todos los conceptos
retributivos que la integran incluida seguridad social de dicha plantilla ocupada
referenciada en la RPT del 2018?



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 2

Z
yt

 U
+

h
9
 V

S
sj

 Q
sQ

g
 u

Fl
+

 X
Y
Y
8
 y

tU
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI  - VICESECRETARIA GENERAL JOSE ANTONIO MARTINEZ BELTRAN 22/10/2018 ACCVCA-120 501844175354834702

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE SETEMBRE DE 2018 25

3.  

4.  

¿Cuál era la plantilla ocupada referenciada en la RPT con cargo a la nómina municipal del
mes de Agosto del 2015, 2016 y del 2017?
¿A cuánto ascendió el gasto total de la nómina del mes de Agosto del 2015, 2016 y 2017
por todos los conceptos retributivos que la integraron incluida seguridad social de dicha
plantilla ocupada referenciada en la RPT del 2015, 2016 y 2017?

 

Fdo: Vicente Igual Alandete

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE GOVERN INTERIOR

 

1. 4.953 llocs ocupats.

 

2. Ascendeix a la quantitat de 18.843.847,99 €.

 

3. Ascendeix a la quantitat de 4.721 en 2.015, 4.801 en 2.016 i 4.818 en 2.017
respectivament.

 

4. Ascendeix a la quantitat de 16.175.797,33 € en 2.015, 16.055.744,95 € en 2.016 i
17.314.962,26 € en 2.017 respectivament, assenyalant a este efecte que l'import total de la
despesa de cadascun dels anys no és en termes d'homogeneïtat, tenint en compte que la despesa
de la nòmina d'agost de cadascun dels anys inclou una relació de llocs de treball ocupats diferents
i unes situacions administratives, com a jubilacions, permisos, etc, amb efectes econòmics
diferents a la despesa total de les nòmines.

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000072-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita pel Sr. Vicente Igual Alandete, del Grup Municipal Popular, sobre "nombre
de direccions en la plantilla ocupada".

VICENTE IGUAL ALANDETE - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

En base al asunto referenciado, se cursan las siguientes preguntas:
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1.  

2.  

3.  

4.  

¿Cuántas jefaturas de servicio hay actualmente a fecha 15 de Septiembre en la plantilla
ocupada? De ellas, ¿Cuántas son ocupadas por funcionarios de otras administraciones y
que han sido nombrados mediante comisión de servicio o libre designación?
¿Cuántas jefaturas de sección adjuntas a jefaturas de servicio hay actualmente a fecha 15
de septiembre en la plantilla ocupada? De ellas, ¿Cuántas son ocupadas por funcionarios de
otras administraciones y nombrados mediante comisión de servicio o concurso?
¿Cuántas jefaturas de sección, jefaturas de sección media y coordinador/a A1 y A2 hay
actualmente a fecha 15 de Septiembre en la plantilla ocupada? De ellas, ¿Cuántas son
ocupadas por funcionarios de otras administraciones y nombrados mediante comisión de
servicio o concurso?
¿Cuántas jefaturas de negociado hay actualmente a fecha 15 de septiembre en la plantilla
ocupada?

Fdo.: Vicente Igual Alandete

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE GOVERN INTERIOR

 

Quant al nombre de places ocupades per Prefectures de Servici, Prefectures de Secció
Adjuntes, Prefectures de Secció, Prefectures de Secció Mitjanes, Coordinadors A1/A2 i
Prefectures de Negociat, el nombre total de cadascuna d'elles és el que a continuació es detalla:

1.- nº prefectures servici ocupades: 74

2.- nº prefectures secció adjuntes a prefectura servici ocupades: 33

3.- nº prefectures secció A1 ocupades: 118

     nº prefectures secció A2 ocupades: 58

     nº coordinador/a A1 ocupades: 3

     nº coordinador/a A2 ocupades: 4

4.- nº prefectures negociat ocupades: 43 

Respecte a quantes d'elles es troben ocupades per funcionaris d'altres administracions i
nomenats mitjançant comissió de servicis, concurs o lliure designació:
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1.  

2.  

3.  
4.  

Prefectura secció A1 8

Prefectura secció A2 5

Cap Servici 6

Coordinador A1 1

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000072-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta subscrita pel Sr. Vicente Igual Alandete, del Grup Municipal Popular, sobre
"abonament subvencions sanitàries".

VICENTE IGUAL ALANDETE - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

En base al asunto, se cursa las siguientes preguntas:

¿Cuál ha sido el importe total abonado por subvenciones sanitarias en cada uno de los
meses del segundo trimestre del 2018?
¿Cuántas solicitudes se han presentado en cada uno de los meses del segundo trimestre del
2018?
¿Se han tramitado todas las solicitudes presentadas?
En caso negativo, ¿Qué meses del 2017 y del primer trimestre del 2018 quedan
pendientes? ¿A cuánto asciende el coste económico total pendiente en cada uno de dichos
meses? 

 

Fdo. Vicente Igual Alandete

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE GOVERN INTERIOR

 

1. Fins al dia de la data, no s'ha procedit a abonar cap import.

 

2.         Abril: 55 peticions.

           Maig: 65 peticions.

Juny: es troben en tramitació.
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3. Es troben fins al mes de maig íntegrament revisades en relació als requisits requerits per
a la concessió de la subvenció.

 

4. S'indica que les peticions presentades al novembre i desembre de 2017, així com les
corresponents a l'exercici 2018, es troben pendents d'abonament, procedint al seu abonament en
els pròxims mesos, com és habitual des de fa molts anys, ascendint el cost econòmic total en
cadascun dels citats mesos a les següents quantitats:

Nª PETICIONS MES IMPORT

2017    

  NOVEMBRE 22.925,14

  DESEMBRE 53,954,46

2018    

  GENER 8.020,11

  FEBRER 6.420.31

  MARÇ 5.058,56

  ABRIL 10.626,32

  MAIG 10.399,93

     

  TOTAL PENDENT 117.404,83

PRECS I PREGUNTES.-

Del Sr. Camarasa que ruega que se mejore la iluminación en la zona del cementerio del
Grao.

Del Sr. Presidente que toma nota.

DESPATX EXTRAORDINARI.-

12. (E 1) RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-01101-2018-001327-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Proposa aprovar Modificació de Plantilla 2018
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La Comissió, en sessió celebrada el dia 20 de setembre de 2018, acorda formular la
proposta que a continuació s'expressa, adoptada per majoria amb els vots favorables del Sr. Sergi
Campillo Fernández i Sr. Pere S. Fuset i Tortosa (Grup Municipal Compromís), la Sra. Anais
Menguazzato García (Grup Municipal Socialista) i de la Sra. María Oliver Sanz (Grup Municipal
València en Comú), i amb les abstencions de la Sra. Beatriz Simón Castellets i la Sra. Lourdes
Bernal Sanchís (Grup Municipal Popular) i del Sr. Manuel Camarasa Navalón (Grup Municipal
Ciutadans), i elevar-la al Ple de l'Ajuntament.

"FETS

PRIMER.- Pel Delegat de Personal s'ha proposat la modificació de la vigent plantilla i

Relació de Llocs de treball, d'ara endavant R.P.T., que ha sigut acordada  per la Mesa General de

Negociació en la seua sessió de data 16 de juliol de 2018 i ve detallada en el llistat que

complementa la comunicació del resultat de l’acord efectuada per l’Oficina Tècnic Laboral

La modificació referida no comporta increment del nombre actual de places i llocs de

treball, en operar-se mitjançant modificació o transformació dels ja existents i suposa:

1.- El canvi de l'estructura de les places del cos de la Policia Local, derivat de l'aplicació de

la Llei 17/2017, de 13 de desembre, de la Generalitat, de coordinació de policies locals de la

Comunitat Valenciana que configura en el seu article 37 una nova  consistent en:

a) La modificació de la denominació de les Categories Professionals Intendent General,

que passa a denominar-se Comissari/a Principal i d'Intendent Principal que passa a denominar-se

Comissari/a.

b) La Creació de l'Escala Executiva, integrant-se en ella la Categoria d'Oficial,
classificant-se en el Grup B de classificació professional.

Quant a la reclassificació d'escales, la Disposició Transitòria Novena estableix que:
“Aquells oficials de Policia Local que a l'entrada en vigor de la nova llei siguen classificats en la
nova escala executiva i no estiguen en possessió de la titulació de tècnic superior o titulació de
caràcter universitari superior passaran a ser declarats amb plaça a extingir fins que canvie aquesta
situació. No obstant açò mantindran els drets consolidats i les competències apropiades al
càrrec.”

Respecte a l'entrada en vigor de la classificació professional, la Disposició Transitòria
Onzena estableix que: “Fins que no siga implantada i es generalitze la titulació específica nova
en seguretat com a tècnic superior, per a l'accés a l'escala executiva dels cossos de Policia Local,
categoria oficial, seran vàlids els títols oficials propis de tècnic superior, en general, i els títols
universitaris oficials vigents.”

Aquesta adscripció al *Grup B de la Categoria d'Oficial comporta, el dret a la percepció
des de l'entrada en vigor de la llei, 4 de gener de 2018, de les retribucions bàsiques: sou i triennis
que es perfeccionen. No implicant variació de les retribucions complementàries, tenint en compte
que les circumstàncies que les motiven no varien pel fet de la reclassificació (articles 22 a 24 del
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Reial decret Legislatiu 5/2015, de 30 d'octubre, pel qual s'aprova el text refós de la Llei de
l'Estatut Bàsic de l'Empleat Públic).

Així mateix i per coherència s'estima que, no solament han de modificar-se les places en la
plantilla, sinó també les denominacions dels llocs de treball que exigeixen tals places o
categoríes, en la Relació de Llocs de treball, de la forma assenyalada en l'annex III, que s'adjunta
a l'expedient.

2.- La substitució de la plaça d'Enginyer de Camins que exigeix el lloc de treball vacant de

Cap Secció (TD) ref. 1040, en la Secció de Sanejament del Servici Cicle Integral de l'Aigua, per

la plaça o categoria d'Enginyer Industrial.

3.- Mitjançant transformació d'altres places i llocs de treball, la creació de 5 places de
Tècnic d'Administració General, corresponents a 2 llocs de treball de Personal tècnic Superior
A.G i 3 de Cap Secció (TD).

4.-Mitjançant transformació d'altres places i llocs de treball, la creació d'una plaça de
tècnic mitjà de treball social ,corresponent a un lloc de Cap Secció mitjana (TD) en la Secció de
Servicis Socials Generals i dues places alternatives de Tècnic mitjà de Servicis socials/Tècnic
Mitjà Treball Social, corresponents a dos llocs de treball de “Personal tècnic Mitjà ( director
Centre Municipal serveis socials ) (MD)” en els Centres Municipals de Servicis Socials de
Malvarrosa i Olivereta, en el Servici de Benestar Social i Integració.

5.- Mitjançant transformació d'una altra plaça i lloc de treball, la creació d'una plaça de
tècnic mitjà de treball social, corresponent a un lloc de Cap Secció mitjana (TD) en la Secció de
les dones i igualtat, en el servici d'Igualtat i Polítiques Inclusives.

6.- Mitjançant transformació d'una altra plaça i lloc de treball, la creació d'una plaça de
Tècnic/a en comunicació,,corresponent a un lloc de “ Personal Tècnic superior A.E” en el
Gabinet de comunicacions.

SEGON.- La proposta de modificació descrita es detalla a l’annex I i comporta, la

modificació de la plantilla inclosa a l’annex II y la modificació de la R.P.T, bé per variar la

denominació i contingut del lloc de treball transformat, l'adscripció orgànica del mateix, la plaça

o categoria exigida o el grup o subgrup de classificació professional.

No obstant açò exposat, la proposta no comporta la creació de places i llocs de treball que
no existisquen ja en la plantilla i la R.P.T. vigents, per la qual cosa les seues funcions, titulació i
retribucions, es troben ja determinades. 

TERCER.- La dotació inicial de les places/llocs de treball s'ha fixat, com a mera previsió,
amb efectes des del dia 5 de novembre de 2018, tenint en compte els terminis de tramitació,
excepte en el cas dels canvis de l’estructura del cos de Policia Local, els efectes dels quals van
ser determinats per la normativa des del 4 de gener de 2018.

S’estima hi ha crèdit suficient dins del propi capítol 1 de gastos de personal per al gasto de
la modificación de la plantilla y de la RPT proposada, excepte informe en sentit contrari del
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Servici Fiscal Gastos de la Intervenció General Municipal, amb els efectes ja assenyalats,
estimant-se procedent retindre crédit en la quantia de 398.029,23 €, amb càrrec a les aplicacions
pressupostàries 2018/CC100/13200, 15520,16000, 23100, 32300, 92600, 93400/ 12000, 12001,
12002, 12009 , 12105 y 16000 i declarar disponible crèdit per import de 30.486,03 €, en les
aplicacions pressupostàries 2018/CC100/13300, 23100, 33600, 92010, 92020, 92600/ 12003,
12004, 12005, 12006, 12009, 12103, 12104, 12105 y 16000, segons l’operació de gasto núm.
2018/572.

QUART.- La modificació de la plantilla durant la vigència del pressupost requereix el

compliment dels tràmits establits per a la modificació d'aquell, és a dir, aprovació com a projecte

per la Junta de Govern Local, aprovació inicial pel Ple, previ dictamen de la corresponent

Comissió Informativa, publicació en el butlletí Oficial de la Provincia per al tràmit de quinze dies

d'informació pública, aprovació definitiva per acord plenari en cas d'al·legacions, prèvia la seua

resolució i publicació definitiva en el butlletí Oficial de la Provincia.

A més d’això, d'elevar-se a la Junta de Govern Local proposta d'acord d'aprovació de la
modificació de la Relació de Llocs de treball, amb posterioritat a l'eventual aprovació inicial de la
plantilla, haurà de condicionar-se a l'aprovació definitiva d'aquesta.

CINQUÉ.- Abans dels tràmits descrits, procedeix la remissió de les actuacions a la
Intervenció General Municipal, a l'efecte de la fiscalització del gasto i d'emetre informe en els
termes que procedisca, així com sol·licitar si és el cas, quants tràmits considere necessaris que no
hagen sigut esmentats.

Als fets descrits són aplicables els següents

FONAMENTS DE DRET

PRIMER.- L’article 4 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim

Local, disposa que els municipis, com a administracions de caràcter territorial disposen de la

potestat d’autoorganització.

SEGON.- L’article 90 de la llei 7/1985, de 2 d’abril, quant a l’obligació de les
Corporacions Locals de comptar amb una Relació de Llocs de Treball i una plantilla, d’aprovació
anual a través del Pressupost, sense que els gastos de personal puguen sobrepassar els límits que
es fixen amb caràcter general i que responga als principis de racionalitat, economia i eficiència.

TERCER.- L’ article 126 del Reial Decret legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel qual
s’aprova el Text Refós de les disposicions legals vigents en matèria de Règim Local, que
estableix que la plantilla ha de comprendre tots els llocs de treball degudament classificats
reservats a funcionaris, personal laboral i eventual, a les que s’uniran els antecedents, estudis i
documents acreditatius de què s’ajusten als principis assenyalats amb anterioritat i la seua
modificació durant la vigència del Pressupost requerirà el complement dels tràmits establits per a
la modificació d’aquell.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 2

Z
yt

 U
+

h
9
 V

S
sj

 Q
sQ

g
 u

Fl
+

 X
Y
Y
8
 y

tU
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI  - VICESECRETARIA GENERAL JOSE ANTONIO MARTINEZ BELTRAN 22/10/2018 ACCVCA-120 501844175354834702

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE SETEMBRE DE 2018 32

QUART.- L’ article 74 del Reial Decret Legislatiu 5/2015, de 30 d’octubre, pel qual
s’aprova el text refós de la Llei de l’Estatut Bàsic de l’Empleat Públic, respecte a l’ordenació dels
llocs de treball de les Administracions Públiques a través de relacions de llocs de treball 
públiques.

CINQUÈ.- L’article 37 del Reial Decret Legislatiu 5/2015, de 30 d’octubre, en relació amb
les matèries objecte de negociació.

SISÈ.- Els articles 168 a 182 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, que regulen el procediment
d’elaboració, aprovació i modificació del pressupost.

SETÈ.- Els articles 18 a 22 i 34 i s.s. del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es
desenvolupa el Capítol primer del Títol sext de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora de
les Hisendes Locals, en matèria de pressupostos.

VUITÈ.- Els articles 127 i 123 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril respecte a la competència de
la Junta de Govern Local per a aprovar el projecte de pressupost, així com la Relació de Llocs de
Treball de la Corporació i la competència del Ple, per a l’aprovació del pressupost i de la
Plantilla.

NOVÈ.- L’article 123, 124 i 126 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual
s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals,
respecte a l’informe preceptiu de les comissions informatives en els assumptes sotmesos a
decisió Plenària.

De considerar-se pel Ple necessàries i més prioritàries les noves places que conformen la

modificació de l'actual plantilla, s'elevaria la següent:

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

Vista la Moció del Regidor Delegat de Personal de data 13 de setembre de 2018, la
comunicació de la Cap de l’Oficina Tècnic Laboral, referida a l'acord de la Mesa General de
Negociació de 16 de juliol de 2018, els informes emesos pel Servici de Personal, el Servici Fiscal
Gastos i la Intervenció General Municipal, la resta de documentació obrant a l'expedient i el
dictamen de la Comissió Informativa de Govern Interior, Administració Electrònica, Personal i
Control Administratiu s'acorda :

PRIMER.- En el marc de la potestat d'autoorganització reconeguda a les Entitats Locals i
considerant necessàries i més prioritàries les noves places que es proposen per a la plantilla
municipal, aprovar inicialment, amb els efectes assenyalats a l’informe, la modificació de la
vigent plantilla en els següents termes:

1. Crear en el cos de la Policia Local l'Escala Executiva integrant en ella les places
d'Oficial, que queden classificades en el Grup B de classificació professional.
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2. Modificar la denominació de la Categoria d'Intendent General, que passa a denominar-se
Comissari o Comissària Principal.

3. Modificar la denominació de la Categoria d'Intendent Principal, que passa a
denominar-se Comissari o Comissària. 

4. Els efectes retributius derivats de la nova classificació en el Grup B dels Oficials de
Policia Local, afectaran a les retribucions bàsiques, sou i triennis que es perfeccionen, i
s'aplicaran des del dia 4 de gener de 2018, data d'entrada en vigor de la Llei 17/2017, de 13 de
desembre, de la Generalitat, de coordinació de policies locals de la Comunitat Valenciana.

5. Transformar la resta de places de l’annex II, d'acord a la denominació i classificació
assenyalades al mateix.

SEGON.- Retenir crédit, per import de 400.139,10 €,   amb càrrec a les aplicacions
pressupostàries 2018/CC100/13200, 15520,16000, 23100, 32300, 92010, 92600, 93400/ 12000,
12001, 12002, 12009 , 12105 y 16000 i declarar disponible crédit per import de 32.595,90 €, en
les aplicacions pressupostàries 2018/CC100/13300, 23100, 33600, 92600/ 12003, 12004, 12005,
12006, 12009, 12103, 12104, 12105 y 16000, segons l’operació de gasto núm. 2018/572".

DEBAT:

Se producen las siguientes intervenciones:

Del Sr. Presidente que explica la modificación de la plantilla y los cambios que conlleva.

De la Sra. Simón lo estudiará para el pleno y ahora se abstienen y ruega que se remita con
mayor antelación los documentos.

Del Sr. Camarasa que se abstiene para su mejor estudio.

Del Sr. Presidente que entiende lo que indican los grupos de la oposición.

VOTACIÓ: 

Sotmesa a votació la proposta, es aprovada   per majoria amb els vots favorables del Sr.
Sergi Campillo Fernández i Sr. Pere S. Fuset i Tortosa (Grup Municipal Compromís), la Sra.
Anais Menguazzato García (Grup Municipal Socialista) i de la Sra. María Oliver Sanz (Grup
Municipal València en Comú), i amb les abstencions de la Sra. Beatriz Simón Castellets i la Sra.
Lourdes Bernal Sanchís (Grup Municipal Popular) i del Sr. Manuel Camarasa Navalón (Grup
Municipal Ciutadans), i elevar-la al Ple de l'Ajuntament.

I atés que no hi ha més assumptes a tractar, a les 11.40 h la presidència alça la sessió, de la
qual s’estén esta acta per mitjà de la incorporació de les còpies, autoritzades amb les firmes del
Sr. president i del Sr. secretari, de les propostes acordades en els expedients examinats, i signen
l’acta el Sr. president amb mi, el secretari, que ho certifique.
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